
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
DEV-CS 

Vragen ex art 46 RvO VVD-Centrale vuurwerkshow 

1- Notagegevens   

Notanummer 2019-002210 

Datum 21-11-2019 

Programma:   

02 Openbare orde en veiligheid 

Portefeuillehouder Burgemeester 

  Weth. Verhaar 
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 26-11-2019 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Grijsen 

- Weth. De Geest - Weth. Verhaar 

- Weth. Walder - Weth. Rorink 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [X]Openbaar 26-11-2019 [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

programmamanager 21-11-2019 

wethouder 21-11-2019 

burgemeester 21-11-2019 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[X]gem.secr. 22-11-2019 

BIS Openbaar 

Status Definitief2019-11-28 

  

Bijlagen 

vragen fractie + antwoordbrief 

  
B & W d.d.: 26-11-2019 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de fractie … vast te stellen;  

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[X] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

   

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  

ADVIESRADEN: 



 
Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief van 6 november 2019 hebben Harm Korendijk en Roderic Rosenkamp van de VVD fractie uw college 
een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over de centrale vuurwerkshow. 

Bijgaand treft u de beantwoording aan. 

  
Beoogd resultaat 

  

  

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 

 



 
 
 
Schriftelijke vragen (artikel 46 RVO) 
 
Betreft: Centrale Vuurwerkshow 
 
 

Deventer, 6 november 2019 
 
Geacht college, 
 
Op 2 november lazen wij in De Stentor dat u voornemens bent om tijdens deze jaarwisseling een 
vuurwerkshow te organiseren op De Worp. 
 
Hierover hebben wij de volgende vragen: 

1. Wat zijn wat voor het College de redenen om een dergelijke vuurwerkshow te organiseren en te 
financieren? 

2. Wanneer is voor het College sprake van een geslaagd evenement?  
3. Aan de hand van welke resultaten en effecten wordt dit succes gemeten? 
4. Wanneer en op welke wijze worden de raad en onze inwoners geïnformeerd over deze bevindingen? 

Het College is ongetwijfeld bekend met de schadelijke gevolgen van het afsteken van, in het bijzonder, 
siervuurwerk voor het milieu en de volksgezondheid. Hierover hebben wij de volgende vragen: 

5. Is u bekend hoeveel kilogram vuurwerk tijdens de vuurwerkshow wordt afgeschoten? 
6. Is bekend welke (mogelijk) schadelijke stoffen voor volksgezondheid en milieu en de hoeveelheden 

daarvan gemoeid zijn met de gemeentelijke vuurwerkshow? 
7. Is rekening gehouden met de nabijheid van een Natura2000-gebied en de consequenties van de 

vuurwerkshow op flora en fauna? Zo ja, wat is hierover bekend? Zo nee, waarom niet? 
8. Wat is de impact van de vuurwerkshow op de duurzaamheidsambities van de gemeente Deventer? 
9. Wat is de impact van de vuurwerkshow op de gezondheidsambities van de gemeente Deventer? 

De gemeentelijke vuurwerkshow (circa €25.000,- per editie) wordt nu 100% bekostigd door de gemeente. 
Hierover hebben wij de volgende vragen: 

10. Hoe past het financieren van een vuurwerkshow in de opvatting van dit College over de gemeentelijke 
kerntaken? 

11. Is de mogelijkheid onderzocht om de vuurwerkshow in cofinanciering met bijvoorbeeld Deventer 
horeca-ondernemers te organiseren? Zo ja, wat heeft dit opgeleverd? Zo nee, waarom niet? 

12. Hoe verantwoord vindt u het om dit geld letterlijk de lucht in te schieten, terwijl met ditzelfde geld 
mooie en waardevolle zaken gedaan hadden kunnen worden? 

Wij danken u bij voorbaat voor een spoedige en adequate beantwoording! 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Harm Korendijk & Roderic Rosenkamp 



  

 
 

Grote Kerkhof 1 
Postbus 5000 
7400 GC Deventer 

 
14 0570 

 
Aan de fractie van VVD 
t.a.v. dhr. H. Korendijk 
en dhr. R.P. Rosenkamp 
Interne Post 

telefoon 
 
0570 - 695181 
direct telefoonnummer 
 
gemeente@deventer.nl 
e-mail 
 
 
 
 
 
 
 

2019-002210  26 november 2019 
kenmerk  uw referentie  datum 
     
M.J.E. van der Meer  Schriftelijke vragen ex art 46 RvO  
contactpersoon  onderwerp   
 
 
Geachte heren Korendijk en Rosenkamp, 
 
In uw brief van 6 november jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over een centrale 
vuurwerkshow. Ons antwoord is als volgt. 
 
Vraag 1:  
Wat zijn voor het College de redenen om een dergelijke vuurwerkshow te organiseren en te financieren? 
 
Antwoord:  
In het Bestuursakkoord 2018-2022 is opgenomen dat er een centrale vuurwerkshow wordt georganiseerd als 
alternatief voor het afsteken van particulier vuurwerk. Een meerderheid van de inwoners van Deventer is voor 
een centrale vuurwerkshow. Dit bleek uit een peiling onder de leden van het Digipanel in 2017: twee derde 
van de leden van het Digipanel vindt dat de gemeente bij de jaarwisseling op een centrale plaats een 
professionele vuurwerkshow moet organiseren. Dit sluit aan bij een onderzoek van I&O Research uit 2015. 
Hierin vonden zes op de tien Nederlanders dat hun gemeente een centrale vuurwerkshow moet regelen.  
 
Vraag 2:  
Wanneer is voor het College sprake van een geslaagd evenement?  
 
Antwoord:  
De centrale vuurwerkshow is geslaagd als het evenement veilig is verlopen en bezoekers van de 
vuurwerkshow na afloop positief zijn over de show. 
 
Vraag 3:  
Aan de hand van welke resultaten en effecten wordt dit succes gemeten? 
 
Antwoord: 
We zullen kijken naar de reacties op de vuurwerkshow. Daarnaast wordt de organisatie na afloop met Team 
Toezicht en de politie geëvalueerd. Er vindt geen uitgebreid onderzoek plaats. 
 
 
 
 
 



Vraag 4:  
Wanneer en op welke wijze worden de raad en onze inwoners geïnformeerd over deze bevindingen? 
 
 
Antwoord:  
Wij zullen een korte evaluatie houden en uw raad daar te zijner tijd over informeren.   
 
Vraag 5:  
Is u bekend hoeveel kilogram vuurwerk tijdens de vuurwerkshow wordt afgeschoten? 
 
Antwoord:  
4.670 kilogram. 
 
Vraag 6:  
Is bekend welke (mogelijk) schadelijke stoffen voor volksgezondheid en milieu en de hoeveelheden daarvan 
gemoeid zijn met de gemeentelijke vuurwerkshow? 
 
Antwoord:  
Ieder jaar zijn in het eerste uur na de jaarwisseling de fijnstof- en zwaveldioxide (SO2) gehaltes sterk 
verhoogd door het afgestoken vuurwerk. In de uren daarop neemt de concentratie snel af (zie op de site 
www.clo.nl). Ook het gemeentelijk vuurwerk zal hieraan bijdragen. Over de vrijkomende hoeveelheden is 
geen betrouwbare inschatting te doen. 
 
Vraag 7:  
Is rekening gehouden met de nabijheid van een Natura2000-gebied en de consequenties van de 
vuurwerkshow op flora en fauna? Zo ja, wat is hierover bekend? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord:  
Ja, hier is rekening mee gehouden. Bij een aanvraag voor een ontbrandingstoestemming wordt deze door de 
Omgevingsdienst IJsselland (in deze het bevoegd gezag) mede beoordeeld op het belang van bescherming 
van de gezondheid van mens en milieu. Daarnaast wordt in dit kader gekeken naar het kennisdocument 
vuurwerk (Tauw, R001-1237796RVJ-V01-srb-NL, 2018) en het daarin opgenomen 
afwegingskader/handreiking vuurwerk. Het vuurwerk wordt ontbrand buiten het broedseizoen, duurt korter dan 
12 minuten (10 minuten exact) en is niet gelegen in een kustdelta. Het kaliber van 2.5 inch zal niet worden 
overstegen (dit was de eerdere aanbeveling voor deze locatie, SOVON 2008-02). 
 
Vraag 8:  
Wat is de impact van de vuurwerkshow op de duurzaamheidsambities van de gemeente Deventer? 
 
Antwoord:  
Een vuurwerkshow verandert niets aan de duurzaamheidsambities van de gemeente Deventer. 
In de peiling onder de leden van het Digipanel in 2017 geeft 36 procent van de respondenten aan zeker of 
waarschijnlijk te stoppen met zelf vuurwerk af te steken als er een centrale vuurwerkshow is.  Zestien procent 
zal daarnaast minder vuurwerk afsteken. Op basis van die cijfers is geconcludeerd dat de vuurwerkshow 
voorziet in een behoefte en zorgt voor minder particulier vuurwerk.  
 
Vraag 9:  
Wat is de impact van de vuurwerkshow op de gezondheidsambities van de gemeente Deventer? 
 
Antwoord:  
Een vuurwerkshow verandert niets aan de gezondheidsambities van de gemeente Deventer.  Zie verder ons 
antwoord op uw vraag 8. 
 
Vraag 10:  
Hoe past het financieren van een vuurwerkshow in de opvatting van dit College over de gemeentelijke 
kerntaken? 
 
Antwoord:  
Het financieren van een vuurwerkshow is geen kerntaak van de gemeente, maar een politieke wens van de 
meerderheid van de gemeenteraad. Deze wens is neergelegd in het Bestuursakkoord 2018-2022.   

http://www.clo.nl/


 
Vraag 11:  
Is de mogelijkheid onderzocht om de vuurwerkshow in cofinanciering met bijvoorbeeld Deventer 
horecaondernemers te organiseren? Zo ja, wat heeft dit opgeleverd? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord:  
Nee. Indien de centrale vuurwerkshow een vervolg krijgt, zal dit worden onderzocht. 
 
Vraag 12:  
Hoe verantwoord vindt u het om dit geld letterlijk de lucht in te schieten, terwijl met ditzelfde geld mooie en 
waardevolle zaken gedaan hadden kunnen worden? 
 
Antwoord:  
Vuurwerk is voor veel mensen een waardevolle en mooie manier om het nieuwe jaar in te luiden. Het 
faciliteren van een centrale vuurwerkshow in Deventer en Bathmen als alternatief voor het afsteken van 
particulier vuurwerk past daar volgens het college bij. 
 
 
Tot slot: de beantwoording van de nagekomen (technische) vragen is als volgt: 
 
 
Vraag 1:  
Wordt hiervoor de Welle autovrij gemaakt? Zo ja: tussen welke tijden, wie voert dit uit, wie houdt toezicht en 
wat zijn de daarmee gepaard gaande kosten en uren? 
 
Antwoord:  
Ja, de Welle wordt autovrij gemaakt tussen 23.00u en 1.00u. Team Toezicht & Handhaving houdt tijdens de 
vuurwerkshow toezicht. De inzet van de toezichthouders/boa’s wordt uit het reguliere budget 2019 en 2020 
betaald. Puur voor de vuurwerkshow gaat het dan om circa € 3.500. Bovenstaande kosten worden betaald uit 
het budget van € 25.000,=. 
 
Vraag 2:  
Wat zijn de verwachte bezoekers/toeschouwers van het vuurwerk? 
 
Antwoord: 
Het is moeilijk om een goede schatting van het aantal bezoekers/toeschouwers te maken, aangezien dit de 
eerste keer is dat een dergelijke show tijdens oud & nieuw wordt gehouden. Het is ook niet vergelijkbaar met 
het vuurwerk aan de start van de viering Deventer 1250 jaar omdat dit op een werkdag zonder vrijdag daarna 
was.  
 
Vraag 3:  
Hoe is toezicht/handhaving geregeld bij dit evenement? 
 
Antwoord:  
Zie ons antwoord op uw technische vraag 2. 
 
Vraag 4:  
Welke kosten en uren zijn gemoeid met toezicht/handhaving tijdens dit evenement? 
 
Antwoord:  
Zie ons antwoord op uw technische vraag 2. 
 
Vraag 5:  
Hoe verhouden deze uren/kosten zich met een 'normale' Nieuwjaarsnacht in het centrum van Deventer? 
 
Antwoord: 
De hiervoor vermelde kosten zijn extra ten aanzien van een 'normale' Nieuwjaarsnacht in Deventer. 
 
 

 



 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
 
 
 
 
 


